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Hams Pauli Strøm: Med eller uden Kaj Leo

Forfatningsforslaget bliver gjort færdig – med eller uden lagmanden. Det fastslår Hans Pauli Strøm, 
lagtingsmedlem og medlem i det udvidede Retsudvalg, i en kommentar i dag.

Han har også stillet lagmand Kaj Leo Johannesen en skriftlig forespørgsel om forfatningsforslaget. 
Tidligere har lagtingsmedlemmerne Sjúrður Skaale og Jenis av Rana fremsat skriftlige forespørgsler 
om sagen.

Hans Pauli Strøm siger, at det er uforståeligt og uhørt, at lagmanden tager sagen om forfatningen 
med på rigsmøde og for åben mikrofon skyder det ned som ubrugeligt og ulovligt. Dette bliver 
gjort, inden det udvidede Retsudvalg er kommet i gang med at behandle sagen.

Lagmanden meddeler hele kongeriget, at forslaget fra et enigt lagtingsudvalg er forkastet, at det skal 
bortfalde og ikke genfremsættes. 

- Men nu er det ikke Kaj Leo, som beslutter, hvad Lagtinget vil arbejde med, og hvorledes vi skal 
arbejde. Jeg regner med, at hele udvalget er enig med mig om, at arbejdet med 
forfatningsforslaget skal gøres færdig. Nu er der brugt rigelig med tid, energi og penge efter 12 
år, skriver Hans Pauli Strøm.

- Kommer vi i tidsnød, så bliver udvalget nedsat på ny til Olaj, og gør sig færdig til efteråret –
med eller uden Kaj Leo, siger han.
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